



Dr. Craig Stephen, DVM PhD, Director, McEachran Institute

Craig Stephen DVM PhD is the Director of the McEachran Institute and a clinical Professor at the School of Population and Public Health (UBC). He has worked on One Health, emerging diseases, interspecies and intergenerational health equity., capacity development for climate change and health and animal health perspectives on the climate crisis. Craig has lead the Canadian Wildlife Health Cooperative, founded the Centre for Coastal Health, was Scientific Director of the Animal Determinants of Emerging Diseases Research Unit and director of the BC Environmental and Occupational Health Research Network and Canada Research Chair in Integrating Human and Animal Health.

Dr. Craig Stephen, D.M.V., Ph. D., Directeur, McEachran Institute

Le D^r Craig Stephen, D.M.V., Ph. D., est directeur de l'Institut McEachran et professeur clinique à la School of Population and Public Health (UBC). Citons au nombre de ses engagements : Une seule santé, les maladies émergentes, l'équité en matière de santé entre les espèces et les générations, le développement des capacités en faveur du changement climatique et de la santé, et les perspectives de la santé animale sur la crise climatique. Il a dirigé la Réseau canadien pour la santé de la faune, fondé le Centre for Coastal Health, été directeur scientifique de l'unité de recherche sur les déterminants animaux des maladies émergentes, directeur du réseau de recherche sur la santé environnementale et professionnelle de la Colombie-Britannique et titulaire de la chaire de recherche du Canada sur l'intégration de la santé humaine et animale.